
PROTOKÓŁ Nr III/24 

z przebiegu obrad III sesji Rady Miejskiej w Reczu  

zwołanej w trybie nadzwyczajnym 

odbytej w dniu 2 lipca 2024 roku. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 

a) Otwarcie III sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum.   

 Otwarcia III sesji Rady Miejskiej w Reczu o godzinie 12.00 w sali narad w Urzędzie 

Miejskim w Reczu dokonał Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Reczu.  

 

 Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Reczu powitał radnych i 

zaproszonych gości wg listy obecności: Pana Dawida Koźmińskiego Burmistrza Recza, Panią 

Martynę Smus Zastępcę Burmistrza, Panią Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego, Pana Jacka 

Demczura Prezesa UKS „Ina Recz” oraz pracowników obsługujących III sesje i mieszkańców 

oglądających transmisje obrad.  Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali znajduje 

się 10 radnych, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni usprawiedliwieni: pan radny Edward Konieczny, pani radna Barbara Pokorska, pan 

radny Andrzej Sankowski, pan radny Rafał Walczak. 

 

 Powitał wszystkich zgromadzonych gości i stwierdziła quorum na podstawie listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 b) Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, wobec braku wniosków, 

uwag i zapytań odczytał i poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad III sesji (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:05:26). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła porządek obrad III sesji ilością głosów 10 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:06:13). 

 

 

Ad. 2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Recz 

na lata 2024 – 2030  - DRUK Nr 20/24. 

 

 Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o wyjaśnienie do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmian w budżecie (pełna wypowiedź, nagranie 

00:07:14). 

 



 Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza wyjaśnił, że zmiany spowodowane są 

przebudową i modernizacją trybun na stadionie (pełna wypowiedź, nagranie 00:07:27). 

 

 Następnie głos zabrała Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski i wyjaśniła na czym 

polegają zmiany w budżecie na rok 2024. Dodała, że wiążą się z nimi zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (pełna wypowiedź, nagranie 00:10:14). 

 

 Pan Artur Petrykowski radny Rady Miejskiej zapytał co zostało sprzedane na kwotę 

przychodu w dziale gospodarki mieszkaniowej? (Pełna wypowiedź, nagranie 00:14:33) 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła odpowiedzi (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:14:44). 

 

 Pan Artur Petrykowski radny Rady Miejskiej zapytał czy gmina jest już po przetargu 

na zakup energii elektrycznej? (Pełna wypowiedź, nagranie 00:15:02) 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła odpowiedzi (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:15:17). 

 

 Pan Artur Petrykowski radny Rady Miejskiej zapytał o to dlaczego zmniejszone 

zostały wydatki w działalności usługowej w dziale cmentarze? Zapytał też o to czy dojdzie do 

skutku remont kaplicy na cmentarzu w Reczu? (Pełna wypowiedź, nagranie 00:16:09) 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła odpowiedzi (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:16:30). 

 

 Pan Artur Petrykowski radny Rady Miejskiej zapytał Pana Jacka Demczura czy 

środki, które aktualnie będą przekazane na potrzeby Miejsko – Gminnego Ośrodek Kultury 

i Sportu wystarczą na to, aby instytucja zaczęła funkcjonować prawidłowo? (Pełna 

wypowiedź, nagranie 00:16:55) 

 Pan Jacek Demczur odpowiedział, wyjaśniając wszelkie wątpliwości (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:17:18). 

 

 Wywiązała się luźna dyskusja nt. inwestycji w Miejsko – Gminnym Ośrodek Kultury i 

Sportu (nagranie 00:18:39).  

 

 Pan Tomasz Smus Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy inwestycja 

polegająca na remoncie trybun skończy się tak jak jest to zaplanowane? (Pełna wypowiedź, 

nagranie 00:19:18) 

 Pan Jacek Demczur udzielił odpowiedzi (pełna wypowiedź, nagranie 00:19:30). 

 

 Pan Bartłomiej Nakiela Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje 

pracownikom Urzędu Miejskiego oraz Burmistrzowi Recza za zaangażowanie i szybką 

realizację inwestycji, których do tej pory nikt nie realizował (pełna wypowiedź, nagranie 

00:20:42). 

 



Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Recz na lata 2024 – 2030  ilością głosów 10 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:21:15). 

 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Recz na rok 2024 

– DRUK Nr 21/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Recz na rok 2024 ilością głosów 10 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:22:30). 

  

 

Ad. 4. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że porządek obrad III sesji Rady Miejskiej został 

wyczerpany i o godzinie 12:19 zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

Sporządziła:  

Martyna Graczyk 


